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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A Kulturális örökségvédelmi Hivatal átalakítása” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériu m
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A KÖH-ről szóló 308/2006. (XII.23.) Kormányrendeletet módosító 201/2007 . (VII.30.) sz .
Kormányrendelet mellékletének értelmében a KÖH-nek 2008 . január 1-tő l az eddigi 9 helyett 7
régióba szervezve kell ellátnia az els őfokú örökségvédelmi hatósági, szakhatósági feladatokat .
Kérem Miniszter Urat, szíveskedjen megindokolni a régiós rendszer átalakítását, tekintettel arra,
hogy a korábbi 9 régió a védendő kulturális örökségi értékek földrajzi elhelyezkedése, azaz a
hivatal ebből adódó feladatainak mennyisége alapján került kialakítására .
Ugyancsak a KÖH elnökének sajtónyilatkozatai szerint a jelenlegi három állami örökségvédelmi
intézmény helyett a közeljöv őben már öt fog működni. A műemléki helyreállításokkal kapcsolatos
beruházási feladatok a M űemlékek Nemzeti Gondnokságától egy megalapítandó nonprofi t
gazdasági társasághoz kerülnének, míg egy a műemléki munka hátterét biztosító
épületdiagnosztikai laboratórium a BME Építészettörténeti és Építészetelméleti Tanszéké n
kerülne kialakításra — amely tanszék vezetője nem mellesleg a KÖH elnöke !

Kérdezem Miniszter urat:

Mi indokolja az intézmények „szaporítását” ?
Megszaporodtak volna az állami örökségvédelmi feladatok ?
Mi indokolja ugyanakkor a KÖSZ műemléki tervezőinek szélnek eresztését, amikor az alapító
okirat szerint a műemléki tervezés is a KÖSZ feladatai közé tartozik — ahogy feladata vol t
elődjének, az ÁMRK-nak is? !
Miért nem alakult még meg a Budapesti Műszaki Egyetemen az ÁMRK feladatait részben átvenni
hivatott örökségvédelmi háttérintézmény ?
Ha megalakul, miből kívánják finanszírozni?

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2008 . január 21 .
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